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  Уважаеми г-н Чобанов, 

 

Пиша това становище в качеството си на граждани и родител на три деца. 

Като цяло, намирам промените в правилата за прием за добър компромис предивд 

проблемие в предходните години. 

Имам две предложение за корекции, които ми се струват важни: 

1. Районирането да обхваща ДВЕ, а не както е в проекта – само едно училище. 

Така едно дете ще може да попада в първа група в две учебни заведения и 

родителите ще има възможност за избор (на местоположение, учител, паралелка и 

пр.), като едновременно с това се запазва принципът на райониране. Ясно е, че 

често родителите не избират най-близкото училище, а – да кажем – друго, което е с 

две пресечки по-далеч. Освен това в сегашния проект има случаи, в които единият 

тротоар на една улица отива към едно училище, а отсрещният – към друго. Това е 

предпоставка отново да има серия от случаи на недоволство. 
2. Важно е да се върне критерият за допълнителни точки за деца от многодетни 

семейства. Държавата официално твърди, че подкрепя политиките за стимулиране 

на тези семейства и този критерий е в унисон с това. Като майка на три деца 

потвърждавам, че логистиката е ключова при отглеждането на повече деца. За това 

за родителите им е важно да успеят да запишат децата си в училището, което е 

техен пръв избор. 

София, 1 февруари 2018 г. 


